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Dňa 13.3.2024 sa uskutočnilo 9. 
zasadnutie OZ. Zúčastnení: starosta 
obce, poslanci OZ, zapisovateľka Ing. 
Ivana Tavačová. Ospravedlnený: Mi-
chal Šugár kontrolór obce, Mgr. Iveta 
Tarabová.

1.Otvorenie
Starosta konštatuje, že OZ je uzná-

šaniaschopné. Uznesením č.113/A 
volí overovateľov zápisnice v zlože-
ní: Vojtech Oberta, Ing. Július Ilovský. 
Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržal sa-0, 
neprítomní-1. Uznesením č. 113/B 
volí členov návrhovej komisie v zlože-
ní: p. Beáta Badibangová, PhDr. Mária 
Beháňová. Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1. Uznesením 
č.114 schvaľuje program 9.zasadnutia 
OZ. Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržal 
sa-0, neprítomní-1.

2. Kontrola uznesení
• znečistenie tartanu a ume-

lej trávy počas pobytu detí z ŠKD: 
starosta upozornil p. riaditeľa ZŠ o 
dôslednejšiu kontrolu zo strany p. vy-
chovávateliek pri pobyte detí vonku a 
oboznámil poslancov s listom p. riadi-
teľa na uvedenú situáciu.

• výmoľ na križovatke ul. Ka-

mennej a SNP – z dôvodu opätovného 
poškodenia vozovky bol kontaktova-
ný správca cesty na vyspravenie po-
škodených úsekov 

• poškodenie povrchovej úpra-
vy lávky pre peších - dodávateľ bol 
upovedomený v reklamačnom konaní.

Uznesením č.115 OZ berie na vedo-
mie kontrolu uznesení. Hlasovanie: 
za-8, proti-0, zdržal sa-0, neprítom-
ní-1.

3. Informácia o ukončení projektu 
Rozšírenie kapacity MŠ v Strečne

Projekt Rozšírenie kapacity MŠ bol 
ukončený v dohodnutom termíne Do-
dávateľ stavby predložil obci vyčíslené 
dodatočné práce (31 485,76 €), ktoré 
vznikli z dôvodu rozdielu projektovej 
dokumentácie a skutkového stavu 
statiky budovy MŠ. Dodatočné práce 
na stavbe zatiaľ neboli preplatené, na-
koľko sa čakalo na výsledok kontroly 
na mieste zo strany riadiaceho orgánu 
ŽSK, ktorá vyčíslila neoprávnené vý-
davky projektu (13 418,56 €). Vzhľa-
dom k neoprávneným výdavkom pro-
jektu dodávateľ súhlasí s doplatkom 
tohto rozdielu (18 067,20 €). Uznese-
ním č.116 OZ berie na vedomie infor-

mácie o ukončení projektu Rozšírenie 
kapacity MŠ v Strečne Hlasovanie: za-
8, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-1. 
Uznesením č. 117 OZ schvaľuje úhra-
du rozdielu medzi dodatočnými prá-
cami na projekte Rozšírenie kapacity 
MŠ a výšky neoprávnených výdavkov, 
t. j. 18 067,20 €. Hlasovanie: za-8, pro-
ti-0, zdržal sa-0, neprítomní-1.

4. Prehodnotenie výšky miestnych 
poplatkov za športoviská  

V súvislosti s novým cenníkom za 
užívanie športovej haly telocvične a 
multifunkčného ihriska bola na obec  
doručená žiadosť občanov, ktorí ne-
súhlasia so zvýšením poplatkov za 
používanie športovísk z dôvodu de-
zolátneho stavu interiéru telocvične. 
Na základe uvedeného dal starosta 
vypracovať dokumentáciu na opravu 
šatní, spŕch a prístavbu skladu nára-
dia telocvične.  Uznesením č.118 OZ 
berie na vedomie informáciu o žia-
dosti prehodnotenia výšky miestnych 
poplatkov za športoviská, nákladoch 
na prevádzku telocvične a pripra-
vovaných investičných zámeroch na 
budove telocvične. Hlasovanie: za-7, 
proti-0, zdržal sa-1, neprítomní-1. 
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Uznesením č.119 OZ neschvaľuje zní-
ženie výšky miestnych poplatkov za 
nájom telocvične a športovísk. Hlaso-
vanie: za-0, proti-4, zdržal sa-4, neprí-
tomní-1.

5. 1. zmena rozpočtu
1.zmena rozpočtu sa týka úpravy 

príjmu a výdavkov na základe transfe-
rov zo štátu pre obec a jej rozpočtové 
organizácie (MŠ, ZŠ), zníženia podie-
lových daní, ale zároveň aj zrušenie 
výdavkov na chod Inštitútu zdravého 
vývinu.  Zmena v kapitálových výda-
jov predovšetkým z dôvodu zapojenia 
obce do projektu na zateplenie budo-
vy OÚ a KD ako aj prípravu pre pro-
jektovú dokumentáciu na rozšírenie 
školskej jedálne ZŠ a na modernizáciu 
budovy ZŠ a Telocvične. Uznesením 
č.120 OZ schvaľuje 1.zmenu rozpočtu 
na rok 2024. Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1.

6. Návrh Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 
o podmienkach poskytovania dotácií 
z rozpočtu obce Strečno

Návrh dodatku  bol vyvesený na 
úradnej tabuli dňa 16.2.2024 k pripo-
mienkovaniu.  Vzhľadom k tomu, že   
neboli vznesené žiadne pripomienky 
a návrhy, starosta obce dal za uvede-
ný návrh Dodatku č.1 k VZN   hlaso-
vať. Uznesením č.121 OZ schvaľuje 
návrh Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 o 
podmienkach poskytovania dotácií z 
rozpočtu obce Strečno s účinnosťou 
od 1.4.2024. Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1.

7. Návrh zmeny Zásad odmeňovania 
poslancov OZ a členov komisií zriade-
ných OZ

Návrh zmeny Zásad odmeňovania 
poslancov OZ obce Strečno a členov 
komisií zriadených obecných zastu-
piteľstvom bol poslaný na pripomien-
kovanie poslancom OZ mailom dňa 
16.2.2024. Vzhľadom k tomu, že   ne-
boli vznesené žiadne pripomienky a 
návrhy, starosta obce dal za uvedený 
návrh Zásad odmeňovania poslancov 
OZ hlasovať.

Uznesením č.122 OZ schvaľuje návrh 
zmeny Zásad odmeňovania poslancov 
OZ a členov komisií zriadených OZ s 
účinnosťou od 1.1.2024. Hlasovanie: 
za-7, proti-0, zdržal sa-1, neprítom-
ní-1.

8. Uvoľnenie bytu v obecnej bytovke
Z dôvodu prekročenia 5-násobku 

životného minima pri posudzovaní 
osoby so ZŤP, čo je v zmysle zákona 
č.443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj 
bývania a o sociálnom bývaní jednou 
z podmienok na pridelenie sociálneho 

bytu pre ZŤP osobu, nie je možné opä-
tovne predĺžiť nájom p. Jurajovi Melo-
vi. Z tohto dôvodu komisia odporúča 
obecnému zastupiteľstvu vypísať 
oznam o uvoľnení bytu k 1.9.2024 a 
nájomnú zmluvu pre p. Melu predĺžiť 
len do 31.8.2024. 

Uznesením č.123 OZ schvaľuje pre-
dĺženie nájomnej zmluvy na sociálny 
byt v 12 bytovej jednotke pre p. Juraja 
Melu do 31.8.2024. Hlasovanie: za-
8, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-1. 
Uznesením č.124 OZ berie na vedo-
mie informáciu o vypísaní oznamu o 
uvoľnení sociálneho bytu k 1.9.2024 
s podaním žiadosti do 15.5.2024. Hla-
sovanie: za-8, proti-0, zdržal sa-0, ne-
prítomní-1.

9. Umiestnenie samoobslužného 
boxu Balíkovo

Na obec bola doručená žiadosť firmy 
Slovak Parcel Service s.r.o. Strečno o 
prenájom časti pozemku (1 m2) na 
umiestnenie samoobslužného boxu 
Balíkovo. Firma je dlhoročným part-
nerom obce Strečno pri rôznych pod-
ujatiach. Box by bol umiestnený pri 
hasičskej zbrojnici.

Uznesením č.125 OZ schvaľuje pre-
najatie pozemku o výmere 1 m2 firme 
Slovak Parcel Service s.r.o. Strečno na 
umiestnenie samoobslužného boxu 
Balíkovo pri Požiarnej zbrojnice za 
sumu 1 €/ročne na dobu neurčitú s 
výpovednou dobou 3 mesiace. Hlaso-
vanie: za-8, proti-0, zdržal sa-0, neprí-
tomní-1.

10. Rekonštrukcia ČSOV Strečno 2 – 
uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 
o zriadení vecného bremena

Firma SEVAK a.s. Žilina pripravu-
je investičnú stavbu „Rekonštrukcia 
ČSOV Strečno 2“. Čerpacia stanica 
bude situovaná aj na parcele č. KNC 
1671, ktorá je vo vlastníctve obce 
Strečno. K vybaveniu územného a 
stavebného povolenia je potrebné 
uzatvoriť zmluvný vzťah s vlastníkom 
pozemku – Zmluvu o uzavretí budúcej 
zmluvy o zriadení vecného bremena.

Uznesením č.126 OZ schvaľuje uza-
tvorenie Zmluvy o uzavretí budúcej 
zmluvy o zriadení vecného bremena 
č.158/2024 pre investičnú stavbu Re-
konštrukcia ČSOV  Strečno 2.

 Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržal sa-
0, neprítomní-1

11. Žiadosť o zriadenie osobitnej 
elektrickej prípojky do priestorov 
Bowling Strečno

Starosta informoval o doručenej žia-
dosti spoločnosti Strezen Group s.r.o. 
Strečno o povolenie na zriadenie oso-

bitnej elektrickej prípojky do priesto-
rov Bowlingu v budove Telocvične na 
vlastné náklady. Dôvodom zriadenia 
vlastnej prípojky je nárast cien elek-
trickej energie a zabezpečenie pres-
nejšieho merania odberu. 

 Uznesením č.127 OZ schvaľuje zria-
denie osobitnej elektrickej prípojky 
do priestorov bowlingu pre firmu 
Strezen Group s.r.o. Strečno na vlast-
né náklady. Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1

12. Rôzne
 Oznam o prenájme Turisticko-

-informačnej kancelárie a parkoviska
Obec plánuje dať do prenájmu TIK. Je 

na zvážení poslancov OZ, či dať spolu s 
TIK do prenájmu aj parkovisko medzi 
lávkou a kompou. Toto parkovisko je 
prednostne určené pre návštevníkov 
obce ale momentálne ho využívajú 
na parkovanie hlavne obyvatelia oko-
litých rodinných domov. Uznesením 
č.128 OZ schvaľuje vypísanie verejnej 
súťaže na prenájom TIKu spolu s par-
koviskom medzi lávkou a kompou so 
zachovaním účelu – podpory cestov-
ného ruchu.  Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1

 Inventarizácia majetku obce k 
31.12.2023

Na základe „Zákona o účtovníc-
tve“ a „Príkazu starostu obce“ bola k 
31.12.2023 vykonaná inventarizácia 
majetku a záväzkov. Inventarizácia 
bola vykonaná na úsekoch: Obecný 
úrad, Obecný podnik služieb, Základ-
ná škola, Materská škola, Požiarna 
ochrana. Poslancom bol predložený  
„Návrh na vyradenie nefunkčného a 
neupotrebiteľného majetku obce.“ 
Uznesením č.129 OZ súhlasí s vyrade-
ním nefunkčného a neupotrebiteľné-
ho majetku obce podľa predloženého 
zoznamu k 31.03.2024. Hlasovanie: 
za-8, proti-0, zdržal sa-0, neprítom-
ní-1

 Zverenie majetku do správy ZŠ
Obci bola poskytnutá dotácia vo 

výške 50 000 € na havarijnú situáciu 
kotolne ZŠ. Kompletná rekonštrukcia 
stála 62 542,56 €. Nakoľko budovu 
ZŠ má v správe Základná škola SNP, 
je potrebné zrekonštruovanú kotol-
ňu vyradiť z majetku obce a dať ju do 
správy ZŠ. Uznesením č.130 OZ schva-
ľuje odovzdanie zrekonštruovanej 
kotolne ZŠ do správy Základnej školy 
SNP od 01.04.2024 v zostatkovej cene 
61 500,16 €. Hlasovanie: za-8, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-1

 Žiadosť o prenájom pozemku 
vo vlastníctve obce

Dňa 12.03.2024 bola na obec do-
ručená žiadosť od Pizzérie Alžbetka 
o prenájom pozemku vo vlastníctve 
obce, ktorý sa nachádza pri pizzérii. 
Majitelia pizzérie by ho chceli upraviť, 
vysadiť zeleň a vybudovať ihrisko pre 
deti. Jedná sa o 197m2 s dobou nájmu 
4 roky.

V súlade s ust. § 9a ods.9 písm. c) 
zákona č. 138/91 Z.z. o majetku obcí 
je možnosť zverejniť zámer o nájme 
nehnuteľného obecného majetku z 
dôvodu hodného osobitného zreteľa 
pre žiadateľa. Osobitný zreteľ je daný 
skutočnosťou, že žiadateľ je vlastní-
kom pizzérie a okolie na svoje náklady 
roky upravuje a udržiava. Uznesením 
č.131 OZ schvaľuje zámer o nájme 
časti pozemkov na parc. č. 1160/1 
(192 m2) a 1157/3 (5 m2) z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa pre Piz-
zéria Alžbetka s celkovým výmerom 
197 m2 a ročným nájmom 879 € na 
dobu 4 rokov s účinnosťou od 01. 04. 
2024. Hlasovanie: za-7, proti-1, zdržal 
sa-0, neprítomní-1

 Žiadosť o prenájom pozemku 
vo vlastníctve obce

Dňa 12.03.2024 bola prijatá žiadosť 
od p. Samuela Samca o prenájom po-
zemku vo vlastníctve obce na parc. č. 
1400/1 a výmerou 89 m2. Pozemok 
sa nachádza medzi rodinným domom 
rodičov žiadateľa a cyklotrasou. Dô-
vodom je otvorenie gastrostánku, 
terasy s občerstvením. Súčasťou zá-
meru je aj osadenie mobilnej toalety. 
V súlade s ust. § 9a ods.9 písm. c) zá-
kona č. 138/91 Z.z. o majetku obcí je 
tiež možnosť zverejniť zámer o nájme 
nehnuteľného obecného majetku z 
dôvodu hodného osobitného zreteľa 
pre žiadateľa. Osobitný zreteľ je daný 
skutočnosťou, že pozemok sa nachá-
dza hneď pri dome rodičov žiadateľa. 
Vzhľadom, že v blízkosti sa plánuje vý-
stavba novej čerpacia stanica odpado-
vých vôd SEVAKu a rovnako IBV, doba 
nájmu sa navrhuje kratšia. Uznesením 
č.132 OZ berie na vedomie žiadosť p. 
Samuela Samca o nájme pozemku na 
parc.č. 1400/1 s výmerom 89 m2 s 
dožiadaním bližšie špecifikovaného 
podnikateľského zámeru prevádzky. 
Hlasovanie: za-8, proti-1, zdržal sa-0, 
neprítomní-1

 Žiadosť o vybudovanie obec-
nej kanalizácie na ul. Hradnej

Starosta informoval o doručenej žia-
dosti obyvateľov ul. Hradnej o dobu-
dovanie kanalizácie na uvedenej ulici 
a dodávok pitnej vody z vodojemu. 
Žiadosť bude posunutá na prejedna-

nie na komisiu výstavby, územného 
plánovania a rozvoja podnikania s 
tým, že z odborného hľadiska posúdi 
technické možnosti a riešenia.

  Informácia o podujatiach v 
obci

Starosta informoval o plánovanom 
38. ročníku Behu oslobodenia, ktorý 
sa uskutoční 28.4.2024 a Strečnian-
skych hodoch dňa 18.-19.5.2024.

 Vraky áut v obci
Starosta informoval poslancov o sta-

ve riešenia vrakov áut v obci. Cez DI 
v Žiline boli zistení majitelia vozidiel, 
ktorým bola zaslaná výzva na odstrá-
nenie vrakov vozidiel. 

 Silvestrovský punč 
V rámci podujatia bola urobená dob-

rovoľná finančná zbierka na podporu 
liečebných nákladov p. Andreja Baro-
šinca. Vyzbieraná čiastka 1850 € bola 
odovzdaná manželom Barošinovcom.

Uznesením č.133 OZ berie na vedo-
mie informácie z bodu Rôzne: výsle-
dok inventarizácie majetku obce k 
31.12.2023, žiadosť o vybudovanie 
obecnej kanalizácie na ul. Hradnej, 
podujatia v obci, vraky áut v obci, vý-
ťažok zo silvestrovského punču 

10. ZASADNUTIE OBECNÉHO 
ZASTUPITEĽSTVA

Dňa 11.4.2024 sa uskutočnilo 10. 
zasadnutie OZ. Zúčastnení: starosta 
obce, poslanci OZ, zapisovateľka Ing. 
Ivana Tavačová. Ospravedlnený: Mi-
chal Šugár kontrolór obce, Mgr. Iveta 
Tarabová, PhDr. Mária Beháňová. 

1. Otvorenie
Starosta konštatuje, že OZ je uzná-

šaniaschopné. Uznesením č.134/A 
volí overovateľov zápisnice v zložení: 
Marek Hanuljak, Ján Trnovec. Hlaso-
vanie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, ne-
prítomní-2. Uznesením č. 134/B volí 
členov návrhovej komisie v zložení: p. 
Beáta Badibangová, Ivan Melo. Hlaso-
vanie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, neprí-
tomní-2. Uznesením č.135 schvaľuje 
program 10.zasadnutia OZ. Hlasova-
nie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, neprí-
tomní-2.

2. Kontrola uznesení
Vybudovanie obecnej kanalizácie na 

ul. Hradná  – žiadosť bola posunutá 
na prejednanie na komisiu výstavby, 
územného plánovania a rozvoja pod-
nikania. Stanovisko komisie:

Napojenie danej lokality na sieť vo-
dovodu a kanalizácie v obci nie je z 
technických a majetkovo-právnych 
dôvodov ekonomicky odôvodniteľné. 

Podmienkou stavebného povolenia a 
teda výstavby nových domov v loka-
lite pod hradom je vlastná studňa a 
žumpa. Uznesením č.136 OZ berie na 
vedomie kontrolu uznesení. Hlasova-
nie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, neprí-
tomní-2.

3. Vyhodnotenie verejnej obchodnej 
súťaže na prenájom TIK spolu s par-
koviskom

Dňa 20.3.2024 bola zverejnená ob-
chodná verejná súťaž na prenájom 
Turisticko-informačnej kancelárie 
spolu s parkoviskom medzi lávkou a 
kompou. V stanovenom termíne do 
5.4.2024 boli na obec doručené dve 
ponuky. Dňa 8.4.2024 zasadala komi-
sia, ktorá zhodnotila, že predložené 
ponuky spĺňajú formálne náležitosti 
a postúpila ich na prerokovanie obec-
nému zastupiteľstvu obce Strečno.

Pneugrup-BČ s.r.o., SNP 70, 013 24 
Strečno - žiadateľ navrhol cenu za 
prenájom 2500 €/rok. Plánuje vyzna-
čiť parkovné miesta, osadiť parkovací 
automat a vykonať drobné stavebné 
práce na budove TIK.

Strezen Grup s.r.o., Sokolská 378, 
013 24 Strečno - žiadateľ navrhol 
cenu za prenájom 3050 €/ročne. Plá-
nuje vyznačiť parkovné miesta, vyko-
nať drobné stavebné práce na budove 
TIK. Jej prevádzku chce zatraktívniť 
s požičovnou kolobežiek a predajom 
minifornet. Po rozprave poslancov, OZ 
v Strečne Uznesením č.137 schvaľuje 
do prenájmu Turisticko-informačnú 
kanceláriu spolu s parkoviskom me-
dzi lávkou a kompou pre firmu Stre-
zen Grup s.r.o., Sokolská 378, Strečno 
s ročným nájmom 3 050 € a dobou 
nájmu 4 roky. Hlasovanie: za-5, pro-
ti-1, zdržal sa-1, neprítomní-2.

4. Doplnenie žiadosti o prenájom po-
zemku na parcele č.1400/1

Dňa 12.03.2024 bola prijatá žiadosť 
od p. Samuela Samca o prenájom po-
zemku vo vlastníctve obce na parc.č. 
1400/1 a výmerou 89 m2. Na po-
zemku plánuje osadiť mobilný gastro 
kontajner a vybudovať drevenú terasu. 
Toalety chce napojiť na kanalizáciu z 
prípojky ich rodinného domu. Uznese-
ním č.138 OZ schvaľuje nájom pozemku 
na parcele č. 1400/1 z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa   p. Samuelovi Sam-
covi, Za záhradami 736/75, Strečno s 
výmerom 89 m2  s ročným nájmom 397 
€ a dobou nájmu 2 roky. Hlasovanie: za-
7, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-2.

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie na 
spracovanie územnoplánovacej doku-
mentácie
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Farebné symboly nasvietenia Pamätníka francúzskych partizánov

Prezidentské voľby v 
Strečne– výsledky

26. marec 2024
Fialový deň

Svetový deň epilepsie sa označuje aj 
ako ,,fialový deň“ a každoročne si ho 
pripomíname 26.marca. Kampaň sa 
venuje zvyšovaniu povedomia o epi-
lepsii na celom svete. Ide o chronické 
ochorenie mozgu, ktorým môžu trpieť 
všetky vekové kategórie. Na Sloven-
sku tento deň prebieha pod záštitou 
Občianskeho združenia Meli Beli, kto-
ré sa venuje najmä rodinám a deťom 
s epilepsiou. Je to deň, kedy môžeme 
dať spoločne cez fialovú farbu naja-
vo, že myslíme na ľudí postihnutých 
epilepsiou a sme pripravení im podať 
pomocnú ruku. A prečo práve fialová 
farba? Tá je odvodená od „levandule“. 
Levanduľa vyjadruje pocit samoty, 
izolácie. A práve ľudia trpiaci touto 
chorobou sú častokrát nepochopení a 
osamelí.

V Strečne sme v tento deň  na znak 
spolupatričnosti nasvietili do fialové-
ho šatu Pamätník francúzskych parti-
zánov. 

2.apríl 2024
Rozsvieťme to na modro

„Dieťa, ktoré má svoj svet“ – asi tak 
si väčšina z nás predstavuje autistov. 
Autizmus má viacero foriem a deti 
trpiace touto poruchou potrebujú 
špeciálne vzdelávanie a celoživotnú 

1. kolo 23. marca 2024
Počet zapísaných voličov: 2103

Počet zúčastnených voličov: 
1246

Percentuálny podiel: 59,25 %

Andrej Danko 1
Ivan Korčok 694

Patrik Dubovský 7
Peter Pellegrini 810

Krisztián Forró 0
Štefan Harabin 141

Ivan Korčok 518
Marián Kotleba 2

Ján Kubiš 26
Igor Matovič 21
Milan Náhlik 3

Peter Pellegrini 527
Róbert Švec 0

2. kolo 6. apríla 2024
Počet zapísaných voličov: 2097 

Počet zúčastnených voličov: 
1508 

Percentuálny podiel: 71,91 %
Ivan Korčok 694

Peter Pellegrini 810

Badibangová Beáta, zástupkyňa 
starostu

starostlivosť. Rodičia zas veľkú dávku 
pochopenia, empatie a obrovskú dáv-
ku trpezlivosti.

Už druhýkrát sa obec Strečno zapoji-
la do kampane „Rozsieťme to na mod-
ro“ – modrým vysvietením Pamätní-
ka francúzskych partizánov, ktorá je 
venovaná práve osobám s autizmom  
Cieľom kampane je zvýšiť povedomie 
o autizme a snaha začleniť týchto ľudí 
medzi seba a vytvoriť im podmienky 
pre zmysluplný život.  Jeho symbolom 
je modrá farba, teda farba komuniká-
cie a ústredná farba celej kampane 
Light it up blue.

17. apríl 2024
Rozsvieťme červené svetlá

Hemofília je vrodené nevyliečiteľné 
ochorenie, ktoré sa prejavuje poru-
chou zrážanlivosti krvi. Na Slovensku 
žije s týmto ochorením viac ako 700 
pacientov a až tretina z nich sú deti. 
Vďaka modernej vede a pokroku v 
medicíne môžu dnes pacienti s hemo-
fíliou a inými vrodenými krvácavými 
poruchami žiť kvalitný a plnohod-
notný život a majú čoraz lepšiu per-
spektívu do budúcnosti. Aj to je odkaz 
Svetového dňa hemofílie, ktorému v 
kalendári každoročne patrí 17. apríl. 
Hoci ide o zriedkavé ochorenia, prá-
ve tento deň je príležitosťou pouká-

zať na život pacientov s hemofíliou a 
podobnými diagnózami. K myšlienke 
„Rozsvieťme červené svetlá“ sa už 
druhý rok pridala aj obec Strečno. Na 
základe iniciatívy združenia sa do far-
by krvi v tento deň „zaodial“ Pamätník 
francúzskych partizánov.

Beáta Badibangová, zástupkyňa starostu

Zároveň sa chceme poďakovať p. Eve 
Vojvodovej za roky práce vo funkcii 
predsedkyne MO SČK a želáme mno-
ho úspechov v osobnom živote. 

MO SČK si chce týmto pripomenúť od-
chod našej dlhoročnej členky p. Márii 
Loncovej, ktorá nás minulý rok opusti-
la. So smútkom v srdci na ňu spomína-

me. Česť jej pamiatke...

Oznam k vydávaniu roz-
hodnutí k dani z nehnuteľ-
nosti a za komunálny odpad

Oznamujeme občanom, že rozhod-
nutia k dani z nehnuteľnosti a roz-
hodnutia k poplatku za komunálny 
odpad budú v i tomto roku vydáva-
né na obecnom úrade cez pracovnú 

dobu. 
Prosíme občanov, aby si rozhodntia 

prišli prevziať podľa 
rozpísaného harmonogramu .

OU stanovil termíny, v ktorých 
budú občanom vydávané tieto roz-
hodnutia podľa ulíc, vtedy budú 
môcť uskutočniť i platbu cez poklad-

ňu na obecnom úrade.
Harmonogram k vydávaniu 

týchto rozhodnutí:

 18. týždeň 

od 29.04.2024- 03.05.2024 
ulice:

 1. mája, 26. apríla, 
Kamenná

19.týždeň 

od 06.05.2024 -10.05.2024 
ulice: Francúzskych partizá-

nov, Hradná, Kováčska 
28. októbra, Lipová, 

Lesná, Zlatné

20. týždeň 

od 13.05.2024- 17.05.2024 
ulice: Partizánska, 

Čsl. brigády, SNP, 
M. Ilovského

21. týždeň 

od 20. 05 2024 -24.05.2024 
ulice: Mládeže, 

Cintorínska, Školská

22. týždeň 

od 27.05.2024- 31. 05. 2024 
ulice: Záhradná, 

Za Záhradami

23. týždeň 

od 03.06.2024 -07.06.2024 
ulice: Sokolská, 

Nábrežná, Športová
 

Prosíme uprednostňovať platbu 
cez internet banking a zároveň žia-
dame občanov, aby dodržiavali sta-

novené termíny na prevzatie 
týchto rozhodnutí.

Ocenenie darcov krvi
Obec  chce podať žiadosť na poskyt-

nutie dotácie na spracovanie územ-
noplánovacej dokumentácie. Jednou 
z príloh je aj výpis z uznesenia obec-
ného zastupiteľstva o tom, že proces 
obstarávania a schvaľovania územ-
noplánovacej dokumentácie potrvá 
najviac 3 roky odo dňa uzatvorenia 
zmluvy o poskytnutí dotácie z Minis-
terstva dopravy. Uznesením č.139 OZ 
schvaľuje schvaľuje záväzok, že obdo-
bie procesu obstarávania a schvaľova-
nia územnoplánovacej dokumentácie 
obce Strečno potrvá najviac 3 roky od 
podpisu zmluvy o poskytnutí dotácie. 
Hlasovanie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, 
neprítomní-2.

6. Rôzne
A) Majetkové priznanie starostu obce
Starosta v zmysle Ústavného zákona  

o ochrane verejného záujmu pri vý-
kone funkcií verejných funkcionárov 
č. 357/2004 čl. 7 ods. 1 predložil v 
zákonnej lehote majetkové priznanie. 
Uznesením č.140 OZ berie na vedomie 
predloženie majetkového priznania 
starostu obce za r. 2023 v zákonom 
stanovej lehote. Hlasovanie: za-7, pro-
ti-0, zdržal sa-0, neprítomní-2.

B) Splatenie preklenovacieho úveru 
na stavebné úpravy Lávky pre peších

Starosta informoval, že po kontrole 
bola obci preplatená posledná časť 
NFP z projektu Stavebné úpravy Láv-
ky pre peších. Následne na to, bol 
dňom 09.04.2024 splatený prekleno-
vací úver, ktorý bol obci poskytnutý v 
súvislosti s potrebným financovaním 
projektu. Uznesením č.141 OZ berie 
na vedomie informáciu o komplet-
nom splatení preklenovacieho úveru 
na stavebné úpravy Lávky pre peších 
v Strečne. Hlasovanie: za-7, proti-0, 
zdržal sa-0, neprítomní-2.

Pripomienky poslancov
 p. Beáta Badibangová – informova-

la sa o dierach na ceste SNP, starosta 
ozrejmil, že od 12.4.2024 začínajú na 
ceste frézovať a opravovať ju

p. Ivan Melo – uviedol, že by sa mali 
vykonať kontroly ventilov na ceste 
SNP 

Ing. Július Ilovský – v súvislosti s ces-
tou SNP by sa mali doplniť aj poklopy, 
ľudia sa dopytujú na chodník popri 
plote cintorína  a odstránenie briez – 
starosta ozrejmil, že už bol oslovený 
projektant, ráta sa tam aj s osvetle-
ním,

p. Ján Trnovec – informoval o potre-
be dodania popolnice pre vietnam-
ských spoluobčanov, ktorí bývajú na 
ul. Sokolskej a potrebe vyhlásenia v 
obecnom rozhlase pred kosením cin-
torína, aby si následne mohli občania 
očistiť znečistené hroby,  

p. Marek Hanuljak – informoval o po-
trebe vysávača v posilňovni na ihris-
ku, starosta uviedol, že by bol vhodný 
nový koberec,

- informoval sa o Behu oslobodenia 
obce a poukázal na lepšie organizač-
no-technické zabezpečenie hodov

Ing. Miroslav Kubo – informoval, že 
do budúcna by bolo vhodné umiestniť 
do okolia parku rozvádzač,

p. Vojtech Oberta – upozornil na po-
trebu zabezpečenia neparkovania áut 
na ulici Sokolskej počas Behu oslobo-
denia obce. Uznesením č. 142 OZ berie 
na vedomie pripomienky poslancov. 
Hlasovanie: za-7, proti-0, zdržal sa-0, 
neprítomní-2.

      Zapísala: Ing. Ivana Tavačová 

Doplnenie štatistiky Obce 
Strečno za rok 2023: 
Manželstvo uzatvorili:

Martin Pavličko
+

Eliška Špalková

Dňa 27. apríla 2024 sa uskutoč-
nilo v sále Kultúrneho domu v 
Strečne oceňovanie darcov krvi.
Organizátorom bol miestny spo-

lok Slovenského Červeného kríža:
Ocenení darcovia za rok 2023:

Diamantová plaketa
Martin Melo

Stanislav Puček 
Zlatá plaketa

Michal Klocáň  

Strieborná plaketa
Róbert Oberta   

Milan Koša   
Lukáš Ondruš   

Jana Škorvanková   
Richard Ondruš   

Bronzová plaketa
Nora Káčeríková   
Viera Tojčíková   

Monika Jakubíková   
Renáta Štadániová   
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Najväčšia cena    Domy pod skalkou 
Strečnianskou tiesňavou viedla 

odpradávna strategická dopravná 
a obchodná cesta spájajúca západ s 
východom, resp. Trenčiansku stoli-
cu s Turčianskou, ktorá prechádza-
la cez dedinu Strečno. Iná možnosť 
pre vozy a koče a neskôr pre auto-
mobily, nebola. Obyvateľom Strečna 
azda najviac znepríjemňovala život 
počas druhej svetovej vojny, keď sa 
po tejto, vtedy už asfaltke, prehnalo 
nesmierne množstvo obrnených vo-
zidiel, transportov a ľudí.  Po druhej 
svetovej vojne nastal značný rozvoj 
motorizmu a postupne začal stúpať 
počet áut prechádzajúcich cez Streč-
no. Problémom cesty bola aj jej šírka. 
Dopravné nehody boli veľmi časté. 
V roku 1958 začal národný podnik 
Doprastav Žilina práce na cestnom 
obchvate obce Strečno, ktorý bol 
slávnostne otvorený 15. decembra 
1959. Cestný obchvat preryl vŕšok 
Dimech a novými mostmi preklenul 
hadiacu sa trasu pôvodnej cesty. Pod 
hradom, na mieste, ktoré Strečňania 
volajú Skalka, stáli v mieste trasy 
novej hlavnej cesty tri domy, ktoré 
ľudia po strečniansky volali „domy 
pod Skalku“, resp. „domy na Skalke“ 
a tie museli byť asanované. Rodiny, 
ktoré v nich bývali, sa odsťahovali 
do domov postavených v dedine. V 
domoch pod Skalkou žili rodiny Jána 
Bukovinského, Jozefa Klocáňa a On-
dreja Rendára. Všetky tri rodiny boli 
v rodinnom vzťahu cez ich prarodi-
čov Jozefa Bukovinského (*1859), 
ktorý pochádzal z Terchovej a Márie 
Pokrivkovej (*1859) zo Strečna, kto-
rej mama Žofia sa volala za slobodna 

Gašová. Preto týchto Bukovinských v 
Strečne veľmi často volali aj Gašovci.  

  Pri pohľade na vzácnu a veľmi kva-
litnú fotografiu domov pod Skalkou 
sa zastaví dych nad dielom ľudských 
rúk. Je neuveriteľné, koľko človek 
jemu potrebných objektov doká-
zal vtesnať na také malé, kamenisté 
miesto s roklinou, na dne ktorej te-
čie potok. Tri s fortieľom postavené 
oplotené domy, uprostred ktorých 
tróni Skalka, k tomu prislúchajúce 
humná, maštale a miesto zostalo aj 
pre dvor. A všetko s citom tak, že po-
hľad na fotografiu by obstál aj pred 
maliarom milujúcim krásu. Obyvate-
ľom môžeme len závidieť nádherný 
výhľad, ktorý mali na údolie Váhu a 
veniec okolitých hôr. Keď však odlo-
žíme romantiku bokom a postavíme 
sa zoči-voči realite, musíme skonšta-
tovať, že obyvateľom domov sa zrej-
me žilo horšie v súvislosti s hustou 
premávkou cez vojnu a so stúpajúcim 
motorizmom po nej. To už určite ne-
bolo čo závidieť. Na fotografii sme-
rom od dediny Strečno prvý zľava je 
dom Bukovinských, v dome v strede s 
vchodom od cesty bývali Klocáňovci a 
napravo je dom Rendárovcov, ktorých 
preto, že sú postavení poniže mosta 
na druhej strane potoka, Strečňania 
volali Podmostárovci.

  Po zverejnení fotografie na face-
booku sa rozprúdila debata, či niekto 
nevie, či bol v týchto miestach kedysi 
mlyn. Archivár a historik PhDr. Slavko 
Churý v stati Z minulosti obce Strečno 
za feudalizmu sa zmieňuje o existen-
cii dvoch mlynov patriacich panstvu 
Strečno už v roku 1662 a následne aj 

v 18. storočí a to priamo pod hradom 
(v Strečnianskej doline) a na Zlatnom. 
Podobne sa o týchto dvoch mlynoch 
zmieňuje aj historik PhDr. Marián 
Liščák PhD. v kapitole Strečno na pra-
hu modernej doby v knihe Strečno 
700. Obaja skúmali urbárske listiny 
a teda je isté, že v uvedenom období 
tretí mlyn v Strečne neexistoval. Ne-
považovala som však tvrdenie o exis-
tencii tretieho mlyna, mlyna na Váhu 
v miestach Skalky za márne, pretože 
v mojej pamäti rezonovala existencia 
mlyna v tejto časti Strečna, len som si 
nevedela spomenúť, kde som zmienku 
o ňom čítala. Čakala som na záblesk. 
Keď sa dostavil, šla som rovno za cie-
ľom a zo svojej knižnice som vytiahla 
postaršiu knihu uznávaného sloven-
ského historika a archivára PhDr. 
Jozefa Kočiša Od Čachtíc po Strečno. 
Jozef Kočiš v nej píše: „Dokumentá-
cia o opravných prácach Strečnian-
skeho hradu v polovici 17. storočia 
umožňuje utvoriť si konkrétnu pred-
stavu o vzhľade hradu, o jeho miest-
nostiach a čiastočne o ich vybavení. 
V bezprostrednej blízkosti hradu boli 
dva mlyny – jeden bol na Váhu, druhý 
stál pri majeri (pozn.: tzv. horný ma-
jer) pod hradom za cestou (pozn.: 
mlyn v doline). Na Váhu pod hradom 
bolo aj prístavisko pre plte. Blízko 
tohto miesta stála budova, v ktorej sa 
vyrábal pušný prach. Neďaleko cesty 
pod hradom bola mýtnica, ktorá  
mala dolnú miestnosť aj hornú izbu 
na poschodí. Pri mýtnici bola prícest-
ná krčma. Z opačnej strany hradu v 
majeri boli stajne, pivovar, murova-
ná studňa, rybník a dva ovocné sady 
(pozn.: toto všetko bolo v doline). V 
stajniach držali okrem koní aj dojni-
ce, ovce, ošípané a hydinu pre potre-
by obyvateľov hradu.“ Takže podľa 
výskumu Jozefa Kočiša, ktorý čerpal 
z listín dokumentujúcich opravné 
práce na hrade, (ktoré svedčia o 
snahe vtedajších majiteľov uchovať 
hrad v dobrom stave), pri hornom 
majeri pod hradom stál jeden mlyn 
(mlyn v doline) a druhý bol pod hra-
dom na Váhu. Verím, že, kde stál, a 
kedy a prečo zanikol ten na Váhu, sa 
určite raz od historikov dozvieme. 
Nad jeho zánikom môžeme len veľ-
mi opatrne uvažovať, rozviť určitú 
hypotézu. Veľa mlynov na Váhu fa-
tálne poškodili historicky doložené 
povodne na Váhu, ale táto možnosť 
sa mlyna na Váhu skôr netýka. Prav-
depodobnejšiu odpoveď možno 
hľadať vo fakte, že keď hrad prestal 

Životné jubileum 90 rokov
Stará ľudová múdrosť hovorí, že roky sa zastaviť 

nedajú, čo akoby sme chceli. 
Utekajú a ani nezbadáme a mladosť je už dávno preč. 

Človek musí počas života prejsť 
rôznymi cestami. Najprv sa narodí, prejde etapou 

detstva, dospievania, rozkvetu mladosti až 
do štádia staroby. 

Toto všetko si prežila pani Jolana Bednárová, ktorá 
sa 8. apríla 2024 dožila krásnych 90. narodenín. 

K tomuto životnému jubileu sme jej v mene obce, 
spolu s pánom starostom prišli 

zablahoželať aj my. 
Oslávenkyni prajeme hlavne pevné zdravie 
a nech je jej jeseň života pokojná a slnečná. 

Dňa 24. apríla 2024 sa dožila krásneho životného 
jubilea pani Janka Hriňová. 

Spolu s pánom starostom sme jej boli v mene obce 
zablahoželať. Popriali sme hlavne dobré zdravie, 

Božie požehnanie a veľa radostných chvíľ 

Ako mnohí viete, dlhší čas kvôli zdravotným problé-
mom neslúžim sv. omše, i keď všetky potrebné záleži-
tosti riadim a vybavujem z fary. Preto mám viac času na 
premýšľanie, čítanie, počúvanie. Počas hospitalizácie v 
nemocnici som bol svedkom mnohých udalostí a svedec-
tiev. Toto všetko ma vedie k hlbšiemu uvedomeniu si naj-
väčšej pravdy: Život má zmysel a hodnotu, ak má človek 
pred sebou jasný konečný cieľ. Pretože, ak buduje svoj 
život len na čiastočných cieľoch, stačí, keď jeden z nich 
pominie, v jednej chvíli strácajú zmysel aj ostatné. Ale 
ak má nad nimi stanovený konečný cieľ, nestratí nikdy 
žiaden cieľ zmysel.

Prednedávnom zasiahla Slovensko smutná správa, 
keď  v Spišskom Podhradí zomreli tri dievčatá- Lucka, 
Sofia a Katka. Prostredníctvom rádia Lumen som počú-
val pohrebné obrady, pričom som si značil najsilnejšie 
momenty. Z príhovoru otca biskupa Františka Trsten-
ského ma zaujali tieto myšlienky: 

• V sobotu 6. 4. 2024 prišlo na diecézne stretnu-
tie mládeže Spišskej diecézy 1 600 mladých ľudí. Keď 
sa dozvedeli, že tri dievčence tragicky zahynuli, všetci 
padli na kolená a v tichosti sa modlili. 

• Na sociálnej sieti sa objavovala otázka: „Kde 
bol váš Boh?“ Túto otázku kládli najmä tí, ktoré neveria 
v Boha, a je zaujímavé, že pritom ho spomínajú. Ježiš 
Kristus ponúka inú odpoveď: „Neprišiel na svet preto, 
aby vysvetľoval naše tragédie, ale aby zobral všetky 
naše kríže na seba.“

• Ďakujem za modlitby a slzy každému na Slo-
vensku. Kým vieme plakať, sme ľudia. Kým vieme pla-
kať ako veriaci, patríme Kristovi.

Rovnako ma oslovili aj mladí ľudia, ktorí sa na konci  
obradov v mene spolužiakov prihovorili. Oslovili ma 
najmä tieto myšlienky. 

• Dievčatá, prinášali ste nám nebo, ktoré ste no-
sili v sebe, prinášali ste nám Krista, za ktorým ste krá-

čali. Žiarili ste, keď ste mohli byť spolu s nami v chrá-
me. 

• Najskôr sme si kládli otázku prečo a neskôr 
sme  pochopili, že si máme klásť otázky: „Kam kráčali? 
Kam máme kráčať my? Kam nás vedú?“

• Ony nemohli prehrať svoj život, žili naplno Je-
žišovo podobenstvo o múdrych a nemúdrych pannách, 
ony žili ako múdre panny.

Mladí, najmä dievčatá, chcú byť pekné, preto sa vkus-
ne obliekajú a je to správne. Ony chceli byť krásne i du-
šou, a to je teraz to najviac dôležité, lebo to je večné. 
Človek by nemal nikdy zabudnúť na veľkú pravdu: Nie-
len telo, ale aj duša, to je celý človek.

 Z mnohých chvíľ, ktoré som prežil v posledných 
dňoch bola asi najsilnejšia táto: V nemocničnej izbe 
som ležal vedľa mladého muža, ktorý bol vo vážnom 
stave. Dlhší čas nekomunikoval. Keď prišla jeho man-
želka, akoby sa mu zrazu polepšilo. Bol ako vymenený. 
Keď odchádzala, dojímavo sa objali. Krátko na to sa po-
chválil zdravotnej sestre, že bola pri ňom manželka a 
hrdo rozprával, že má tri deti. Po nejakom čase som sa 
mu prihovoril slovami: “Veľmi ste ma povzbudili.“ Ke-
ďže som bol krátko na tejto izbe, nevedel o mne nič. 
Spýtal sa ma, odkiaľ som a čo robím. Ostal prekvapený, 
keď počul, že som kňaz. Hoci nepraktizoval život viery, 
povedal: „Blahoželám.“

Bratia a sestry, moje povzbudenie k vám je: Ktorí ste 
zdraví, vážte si tento dar. Tým, ktorí ho nemáte, vypro-
sujem veľa Božej sily a pomoci Panny Márie i sv. Jozefa. 
Rovnako ďakujem všetkým vám, ktorí v týchto dňoch 
myslíte na mňa, najmä za vaše modlitby. Napokon moje 
prianie: „Túžte žiť každý deň ako vymenení. Ak to doká-
žete, dokážeme, budeme pre tento svet veľkým povzbude-
ním a najmä náš život bude mať zmysel, lebo bude mať tú 
najväčšiu, večnú cenu.“

                                                  Mons. Mgr. Michal Keblušek, farár

v kruhu svojich najbližších. 
Pri tejto príležitosti sme pani Hriňovej odovzdali aj

 malý darček a kytičku. 
Tento krásny vek bol zaznamenaný aj v Pamätnej 

knihe, do ktorej sa oslávenkyňa podpísala.
 

Badibangová Beáta zástupkyńa starostu
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byť po neúspechu protihabsburské-
ho Vešelíniho sprisahania obývaný a 
bol zničený, nové strečnianske pan-
stvo nemalo potrebu, ani záujem v 
Strečne udržiavať dva mlyny. A tak, 
ako postupne zanikali hospodárske 
objekty súvisiace s niekdajším ruš-
ným životom na hrade, akými boli 
horný majer pod hradom, výrobňa 
pušného prachu a pivovar, zanikol 
aj mlyn na Váhu. Je teda možné, že 
mlyn na Váhu ukončil svoju činnosť 
niekedy v 17. storočí, keďže o jeho 
existencii už urbárske listiny nič 
nehovoria a archivár Slavko Churý 
a historik Marián Liščák sa zhodne 
zmieňujú už len o mlynoch v Streč-
nianskej doline a na Zlatnom. Je 
celkom logické, že sa mlyn v Streč-
nianskej doline udržal takú dlhú 
dobu a slúžil obyvateľom Strečna až 
do päťdesiatych rokov 20. storočia. 
Obyvatelia Strečna mlyn potrebo-
vali a tento mal bezpečnú polohu a 
teda nebol ohrozovaný povodňami 
na Váhu a hlavne mal stálu vodu na 
pohon vodného kolesa. Bol k dispo-
zícii nepretržite. Mlyn na Váhu, ak 
koleso poháňala rieka Váh, nemohol 
pracovať pri kritickom kolísaní hla-
diny rieky a bol ohrozovaný každou 
väčšou povodňou.       
                           -AM-

  Slovenské nárečia predstavujú do-
rozumievací prostriedok pôvodného 
obyvateľstva príslušných nárečových 
oblastí v každodennom spoločen-
skom a pracovnom styku s najbližším 
okolím. Formovanie jazykového pre-
javu ľudu nestojí na mieste, ale tečie 
stáročiami narážajúc na rôzne vonkaj-
šie vplyvy. Slovenské nárečia sa dedili 
z generácie na generáciu v ústnej po-
dobe, no používanie spisovnej sloven-
činy a nových, moderných výrazov, 
vytláča staré nárečia do zabudnutia 
a formujú sa nové jazykové prejavy 
obyvateľstva jednotlivých regiónov. 
Aj v Strečne už to pravé, veľmi speva-
vé strečnianske nárečie, zanedbáva-
júce dĺžne, s prízvukom až na chvoste 
vety, zabŕdajúce do češtiny a pritom 
mäkučké ako hociktoré stredosloven-
ské nárečie, používa čoraz menej ľudí. 
Hoci Strečno leží v susedstve Turca, 
kolísky spisovnej slovenčiny, „streč-
ňančina“ nepatrí k stredoslovenským 
nárečiam. 

Strečniansky dialekt je vedcami za-
radený k západoslovenským náre-
čiam, a to ako hornotrenčianske náre-
čie do severnej skupiny, ktorú tvoria 
hornotrenčianske a kysucké nárečia. 
Nárečie je jedinečná hodnota, je kore-
ním regiónu, obohacuje jazyk, vytvá-
ra pocit domova. Skúsme si to naše, 
strečnianske, pripomenúť aspoň 
spôsobom, ktorý prinášame v Streč-
nianskom hlásniku, potešiť sa z neho 
a uchovať pre budúce generácie. Spi-
sovať slová, výrazy a nuansy nárečia 
nie je ľahká úloha. Veríme, že sa nám 
podarí zverejňovať strečnianske ná-
rečie, ktoré sa používalo a vyvíjalo na-
prieč dvadsiatym storočím. Uvedom-
me si, že naši súčasní starší obyvatelia 
poznali ešte Strečňanov narodených v 
devätnástom storočí a poznali ich ja-
zykový prejav. Pamäť je síce potvora, 
ale máme zozbieraných už veľmi veľa 
strečnianskych slov a výrazov a vyná-
rajú sa ďalšie a ďalšie. 

  
Milí obyvatelia Strečna, rozviňme 

spoločne skvelý nápad našej šéfre-
daktorky Eriky Ďurčovej! Ak máte 
chuť, skúste nám s tým pomôcť, aby 
sme strečnianskych slov a výrazov 
mohli uverejniť v novej rubrike 

„Povedzme to po strečnian-
sky“ čo najviac. Spisujte slová a výra-
zy nášho nárečia a zašlite ich redakcii 
Strečnianskeho hlásnika aj ako odkaz 
pre budúce generácie. 

                                                                                                                                              -AM-            

Povedzme to po
strečniansky

Strečan-ec, Strečanka, Strečani, 
-nci, strečanski, po strečanski – Streč-
ňan, Strečňanka, Strečňania, streč-
nianský, po strečniansky

tenton, tatok, totok, titok – tento, 
táto, toto, títo

henten, hanten, henta, hanta, hen-
to, hanto – tamten, tamtá, tamto

henti, hanti, hente, hante – tamtí, 
tamtie

tutok, semka, semkaj, tamtok, hen, 
han, hentam, hantam – tuto, tam, tamto

taktok, hentak, hantak, hanterak –  
takto, takýmto spôsobom

či, čija, čije, čiji – čí, čia, čie, čí

keri, kera, kere, keri – ktorý, ktorá, 
ktoré, ktorí

kerisi, ňjekeri, šeľikeri, barskeri, 
ľecikeri, ľedakeri, barskeho, barsči – 
ktorýsi, niektorý-í, hociktorý-í, patria-
ci hocikomu, hocičí

jaki, jaka, jake – aký, aká, aké
jakisik, jakasik, jakesik – akýsi, akási, 

akési
jako, jakosik, jakosika – ako, akosi
jakokoľek, barsjako, ľedajako – ako-

koľvek, hocijako

von, vona, vono, voni – on, ona, ono, 
oni

mojeho, našjeho, vašjeho – môjho, 
nášho, vášho

gdo, čo – kto, čo 
keho, čeho – koho, čoho
kemu, čemu  – komu, čomu
o kem, o čem – o kom, o čom
teho, tehotok, tichtoch, hanteho, 

henteho, hantich – toho, tohto, tých, 
tamtého, tamtých

tu, ti, tutok, titok, hentu, hantu,  hen-
ti, hanti –  tú, tie, túto, títo, tieto, tam-
tú, tamtie, tamtí 

temu, temuto, hentemu, hantemu, 
hantim – tomu, tomuto, tamtomu, 
tamtým

o tem, o temto, o tejtoj, o temtom, o  
hentej, o hantej, o hantich – o tomto, o 
tejto, o tom, o tamtej, o tamtých

Uchovávajme spoločne slová a výrazy strečnianskeho nárečia

se mnu, mňu, s tebu, s tu, s ňima – 
so mnou, s tebou, s tou, s nimi

za ňima, pred ňima, pod ňima – za 
nimi, pred nimi, pod nimi

z moju, s tvoju, z mojima, s tvojima 
– s mojou, tvojou, mojimi, tvojimi

s timtok, s timtom, s tutok, z hentu, 
hantu, z hentima, hantima, s timatok – 
s týmto, s touto, s tamtou, s tamtými, 
s týmito   

prede mnu, mňu – predo mnou
pre teba, o tebe, s tebu (vyslovujeme 

tvrdé t) – pre teba, o tebe, s tebou
ze sebu, s ňu, s ňima – so sebou, s 

ňou, s nimi 

keľo, keľko, keľki, keľi, keľke, keľje 
– koľko, koľkí, koľké

keľkeraki, keľkerake, keľo razich 
– koľkorakí, -é, koľkokrát 

teľo, teľko, teľotok, barskeľo, šelike-
ľo, ľedakeľo – toľko, toľkoto, hocikoľ-
ko

teľi, teľje, teľito, teľkito, teľo razich 
– toľký, toľké, toľkýto, toľkokrát

barsčo, barsgdo, ľedačo, ľedagdo, 
šeľibarsčo, šelibarsgdo, šeľičo, šeligdo, 
barsčeho, barskeho, ľedačeho, ľedake-
ho, barsčeho, barskeho, o barsčem, o 
barskem, o ľedačem, o ľedakem, o šeľi-
čem, o šeľikem – všeličo, hocičo, hoci-
kto, hocičoho, hocikoho, o hocičom, o 
hocikom 

z, s, ze (ze Strečna, ze Žiliny, ze dverí, 
ze skodkvov, s chalupi, s pasije, z ruki, z 
hori) – z, zo 

s, z, se, ze – s, so, (poj se mňu, poj ze 
sestru, poj z mamu, hraj sa s panu – poď 
so mnou, poď so sestrou, poď s mamou, 
hraj sa s bábikou)

ba, no – áno
ňije – nie
ňeňi – nie je
ňišt – nič
z ňičeho ňišt, na ňišt – z ničoho 

nič, na nič
ňigdo, ňik, ňjegdo, gdosik, gdosi-

ka, čosik, čosika – nikto, niekto, ktosi, 
čosi, niečo

ňičeho, ňječeho, ničjeho, o ňičem – 
ničoho, niečoho, nikoho - nepatriace-
ho nikomu, o ničom

ňikeho, ňjekeho, o ňjekem – niko-
ho, niekoho, o niekom

ňeňi ňiči – nepatrí nikomu, nie je 
ničí

Oznam pre občanov farnosti 
Strečno: 

Strezen Group s.r.o. ako nový správca parkoviska od mosta 
po kompu v Strečne oznamuje, že v nedeľu a cirkevné sviat-
ky, pol hodinu pred, počas a pol hodinu po bohoslužbe, budú 
mať parkovanie zdarma. V tomto čase sa nebude vykonávať 

kontrola platby parkovného. 
Veriaci nemusia mať označené vozidlo.

Program hodov
18.5.2024

Vystúpenie detí z MŠ
Vystúpenie detí zo ZŠ

Divadlo zo šuflíka 
Tanečná škola Deep Dance

DFS Hajovček
skupina Vidiek

večer zábava hrá 
skupina Roknes

19.5.2024
Omša v kostole

Dychová hudba Strečnianka
Števo Hruštinec

Spevácka skupina Jesienka
Hajov, Zvonica

večer Duchoňovci

 Marec už tradične bol veselý a nie-
sol sa v duchu besied. Našu knižnicu 
navštívili žiaci prvého stupňa zák-
ladnej školy spolu so svojimi tried-
nymi učiteľmi a prišli tiež aj deti z 
materskej školy s pani učiteľkami. 

 Na deti čakali krásne rozprávkové 
aj rôzne náučné knižky, ktoré si zo 
záujmom prezerali. Spoločne si pona-
máhali hlavičky a podľa obrázkov si 
pospomínali  na názvy rôznych kníh, 
rozprávok, alebo postavičiek z príbehov. 

 Prváci sa pochválili ako pekne im už 
ide čítanie, čoskoro sa skamarátia so 

všetkými písmenkami a budú si potom 
môcť sami prečítať ktorúkoľvek kniž-
ku. Všetci zúčastnení žiaci 2., 3. aj 4. 
ročníka si pri tejto príležitosti obnovili 
svoje čitateľské preukazy na rok 2024.

 Verím, že sa deťom návšteva v na-
šej knižnici páčila a radi ju opäť na-
vštívia aj spolu so svojimi rodičmi, 
starými rodičmi, alebo kamarátmi.

 Na záver by som chcela veľmi pek-
ne poprosiť majiteľov motorových 
vozidiel, aby neparkovali rovno pred 
vstupom do Obecnej knižnice a neb-
ránili tak vstupu do areálu knižnice!!!

           vaša knihovníčka

   Z našej knižnice- „Mesiac knihy“
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   Z našej základnej školy

Šarkaniáda

Čítame si
V utorok 27.2. sme spustili s našimi 

štvrtákmi aktivitu na rozvoj čitateľ-
skej gramotnosti s názvom: Čo v sebe 
ukrývajú zvieracie rozprávky. Cieľom 
našej aktivity bolo hlbšie preniknúť 
do sveta rozprávky, ktorá je nosite-
ľom nielen zaujímavého príbehu, ale 
najmä ponaučenia a životnej múd-
rosti. Na hodine sme si odprezento-
vali niektoré známe tituly a autorov, 
ktorí písali rozprávky, v ktorých vy-
stupujú zvieratá. Spoločne sme čítali 
a zadali sme si úlohu spracovať päť 
rozprávok, v ktorých budeme hľadať 
ponaučenie. Tešíme sa, že práve v na-
stávajúcom mesiaci, ktorý patrí knihe, 
budeme mať dostatok priestoru čítať, 
koľko budeme vládať.

Návšteva obecnej knižnice
V marci, ktorý je mesiacom kníh, na-

vštívili všetky triedy prvého stupňa 
našu obecnú knižnicu. Žiaci sa veľmi 
tešili, nakoľko mnohí z nich sú už riad-
nymi čitateľmi nejaký ten rok. Mali 
sme na pamäti, že práve tento mesiac 
by sme sa mali viac sústrediť na ver-
ného kamaráta a tým je dobrá kniha, 
ktorá zabaví, ponaučí, ale najmä roz-
víja naše poznanie a prežívanie. Za-
pojili sme sa aj do čitateľskej súťaže a 
dali si predsavzatie, že budeme častej-
šie navštevovať našu knižnicu.

Beseda so včelárom 
v 2. triede

Žiaci 2. ročníka majú v učebných os-
novách učivo o včele medonosnej. Kto 
by im o nich vedel povedať viac, ako 
skúsený včelár? Rozhodli sme sa preto 
v čase, keď sa príroda prebúdza a vša-
de cítiť vôňu jari, požiadať o besedu 
skúseného včelára. Človeka, ktorý svoj 
voľný čas venuje maličkým tvorom, 
ktoré náš život robia príjemnejším a 
sladším, včelám.

Naše pozvanie prijal starý otec žiač-
ky 2. ročníka – Diany Buchtovej – pán 
Buchta z Dolnej Tižiny. Deťom posky-
tol množstvo informácií zo života včiel. 
Dozvedeli sa, kde včielky žijú, ako je 
potrebné sa o ne starať, ako prezimujú, 
aké produkty od nich získavame. Pán 
Buchta deťom ukázal včelárske nára-
die, ktoré si deti so záujmom pozreli. 

V závere besedy potešil deti ochut-
návkou sladkého medíka. Touto cestou 
by sme sa chceli pánovi Buchtovi po-
ďakovať za to, že si našiel čas a prišiel 
medzi nás. Zároveň mu želáme veľa 
pracovitých včeličiek a pri práci s nimi 
čo najmenej žihadiel.

Čítame si , výmenná burza
Mesiac marec sa tradične nesie v 

znamení kníh. A práve preto sme sa 
rozhodli sprostredkovať reálne knihy 
pre deti našej školy. Tie reagovali na 
dobrovoľnú výzvu, ktorá im ponúkala 
možnosť priniesť knižku, ktorá im po-
slúžila a ponúknuť ju ďalšiemu dieťa-
ťu. Knižky sme rozložili na viditeľnom 
mieste a milo sme prizerali, ako deti 
dychtivo listujú v knihách a berú si ich 
so sebou. Veľmi sa z kníh tešili. 

Čitateľský maratón
Naša základná škola sa zapojila už 

po tretí raz do zaujímavého projektu, 
ktorý vyhlasuje Linka detskej istoty v 
spolupráci s vydavateľstvom Slovart. 
V dňoch od 18.3. - 22.3. mali naši žia-
ci možnosť výberu knižného titulu na 
prečítanie, ktorý jednu celú vyučova-
ciu hodinu čítali formou ,,maratónu“. 
Čítali sa klasické slovenské rozprávky, 
ale i literatúra súčasných autorov, do-
konca aj text vo vietnamčine. 

Do projektu sa tento rok v našej ško-
le zapojilo 143 čítajúcich žiakov.

Fyzikálna olympiáda
V tomto školskom roku sa podari-

lo dvom žiakom deviateho ročníka, 
Andrejovi Kazimírovi a Matyasovi 
Venglořovi reprezentovať našu školu 
na okresnom kole náročnej fyzikálnej 
olympiády v kategórii E. Súťaž sa ko-
nala 13.3.2024 v CVČ v Žiline formou 
štvorhodinovej práce na riešení fyzi-
kálnych úloh.

Naši žiaci skončili na krásnom 
druhom (Matias Vengloř) a treťom 
(Andrej Kazimír) mieste. Splnením 
predpísaného počtu bodov sa Matias 
Vengloř prebojoval do krajského kola, 
ktoré sa uskutočnilo 17.4.2024. Všetci 
netrpezlivo čakáme na výsledky.

Čo vieš o hviezdach
Dňa 25.3.2024 sa náš žiak ôsme-

ho ročníka, Jakub Kubička, zúčastnil 
okresného kola vedomostnej astro-
nomickej súťaže s názvom „Čo vieš o 
hviezdach“. Súťaž prebiehala v troch 
kolách. Žiaci začínali riešením teo-
retických testov. Následne prešli na 
riešenie slepej hviezdnej mapy. Záve-
rom súťaže bola ústna odpoveď pred 
všetkými zúčastnenými a porotou na 
vybranú teoretickú otázku. Jakub sa 
v tejto náročnej súťaži umiestnil na 
krásnom štvrtom mieste, za čo sme 

naň právom hrdí. Ako jediný žiak z ce-
lej základnej školy sa venuje témam z 
astronómie do takej miery, že dokáže 
našu školu reprezentovať aj na takejto 
náročnej súťaži.

Fyzikálna exkurzia
V stredu, 27.3.2024, sa naši deviata-

ci zúčastnili fyzikálnej exkurzie. Cie-
ľom exkurzie bola návšteva Kysuckej 
hvezdárne v Kysuckom Novom Meste. 
Žiaci absolvovali pútavú prednášku 
na tému „Vesmír“, pozreli si výstavu 
hornín, meteoritov a meteorológie. 
Následne sa presunuli do kupoly, kde 
boli pozorované slnečné škvrny pros-
tredníctvom šošovkového ďalekohľa-
du. Toto pozorovanie bolo spojené s 
odborným výkladom. Zaujímavá bola 
aj možnosť odváženia sa na vesmír-
nych váhach. V exteriéri hvezdárne 
sme mohli pozorovať dva druhy sl-
nečných hodín a tiež modely planét 
slnečnej sústavy. Exkurzia bola pre 
žiakov cenným obohatením vyučova-
cieho procesu.

Ochutnávka jabĺk
V rámci spolupráce so spoločnosťou 

PLANTEX z Veselého pri Piešťanoch 
je našim žiakom dodávané školské 
ovocie. Deti dostávajú primárne slo-
venské ovocie, zodpovedajúce prís-
nym kritériám a európskym štan-
dardom, šťavy a pyré bez pridania 
cukru a konzervačných látok. 3. 
apríla absolvovali všetky triedy krát-
ku prednášku o fascinujúcom svete 
dopestovania jabĺk,  v ktorej deťom 
priblížili kroky, ktoré sú nevyhnutné 
od sadenia semien až po zber. Pred-
náška bola spojená s ochutnávkou 
rôznych odrôd jabĺk, ktoré pestujú vo 
vlastných sadoch. 

Slávik Slovenska
- školské kolo

Dňa 8.4. sa uskutočnilo školské kolo 
speváckej súťaže Slávik Slovenska. 
Po predstavení poroty, v ktorej sedeli 
a pozorne počúvali p. uč. Srnečková, 
p. uč. Hudecová a p. uč. Franek sa 
rozbehla samotná súťaž. Tento rok sa 
nešlo podľa zaužívaného scenára po 
ročníkoch, ale na úvod vystúpili tí, kto-
rí nabrali odvahu a nemali trému. Po 
odspievaní všetkých štrnástich súťa-
žiacich sa porota odobrala vyhodnotiť 
jednotlivé vystúpenia. V 1. kategórii 
obhájila prvenstvo Ema Verešová z 3. 
triedy s pesničkou Neviem, neviem. 
Na druhom mieste sa umiestnila Šar-
lota Tavačová z 2. triedy s piesňou Ej 
padá padá rosička a bronzový stupie-
nok si vybojovala Tereza Venglořová z 
1. triedy s piesňou Páslo dievča pávy. 

Po prvý raz sa stalo, že sa porota vzác-
ne a jednohlasne zhodla na víťazovi 
a aj na ostatných miestach. Všetkých 
súťažiacim ďakujeme za účasť a snáď 
sa k nám na budúci rok pridajú aj spe-
váci z druhého stupňa.

Zápis do 1. ročníka
V stredu 10. 4. sme v škole privíta-

li budúcich prváčikov na zápise do 1. 
ročníka. Ukázali, že už poznajú aj nie-
ktoré písmenká a čísla, dokážu poroz-
právať o sebe i zarecitovať básničku, 
vedia sa zorientovať v priestore. Za 
odmenu každý z nich získal diplom, 
medailu i drobný darček. 

Zelený deň
12. apríla vyhlásil Školský parlament 

obľúbený farebný deň, tento raz sme 
zvolili zelenú farbu, pretože je typická 
pre jarné obdobie. Žiaci i učitelia za-
farbili školu nazeleno, zelené boli trič-
ká, košele, nohavice, sponky, náramky 
i ponožky.

Týždeň zdravej desiaty
Celý týždeň od 8. do 12.apríla bol 

vyhlásený Týždeň zdravej desiaty, v 
pondelok si žiaci priniesli desiaty bez 
sladkostí, v utorok ovocie, v stredu 
mliečny výrobok, štvrtok ju doplnili 
o nesladený nápoj a piatok spestrili 
desiatu zeleninou. Rodičia i žiaci ne-
zaháľali, naozaj celý týždeň poctivo 
pripravovali desiaty, dokonca sme vi-
deli uvarenú krupicovú kašu, műsli s 
jogurtom, jahody, čučoriedky, medve-
dí cesnak, kalerábik, jabĺčka i melón, 
mnoho detí máva pravidelne k desia-
te čistú vodu. Tento týždeň hodnotí-
me ako mimoriadne vydarený, vďaka 
vám rodičia i decká, boli ste úžasní!

Matematická olympiáda
„Komu sa nelení, tomu sa zelení.“ 
V tomto duchu môžeme poňať prá-

cu našich žiakov, ktorí sa od konca 
septembra usilovne venovali príkla-
dom a výpočtom školského kola ma-
tematickej olympiády. 

Boli úspešnými riešiteľmi a postú-
pili do okresného kola v Žiline: Stella 
Beháňová z 5.B triedy, Mirka Diko-
šová zo 6. triedy, Simona Mazúrová, 
Kristína Melová, Patrícia Mráziková, 
Alexandra Pialová a Adela Vojvodo-
vá zo 7. triedy, Andrej Kazimír a Ema 
Obertová z 9. triedy. Paťa Mráziková 
sa stala úspešnou riešiteľkou aj v 
okresnom kole, srdečne jej gratulu-
jeme a ostatným súťažiacim vrele 
ďakujeme za aktívnu reprezentáciu 
našej školy.

Pytagoriáda
V dňoch 9.4. a 10.4.2024 si žiaci Ane-

ta Vrbková, Olívia Koňárová (3. roč.), 
Ella Kontšeková Tomáš Bukovinský 
(4. roč.), Michal Beháň (7. roč.), Michal 
Klocáň, Jakub Kubička a Gabriel Tro-
ščák (8. roč.) prevetrali svoje mozgové 
závity v okresnom kole matematickej 
Pytagoriády. Ako každý rok, aj tento-
krát na 15 matematických úloh mali 
stanovených maximálne 60 minút. 
Úspešnými sa stávajú po dosiahnutí 
minimálne 10-tich správnych odpove-
dí z úloh, následne sa im aj ušetrený 
čas premieňa na body. Úspešným rie-
šiteľom Anete Vrbkovej, Elle Kontše-
kovej a Gabrielovi Troščákovi srdečne 
gratulujeme!

GVOBOJ
18.4.2024 reprezentovali štyria žia-
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   Z našej materskej školy
ci z 9. ročníka – Andrej Kazimír, Ma-
rek Mojský, Tobias Kavka a Matyas 
Vengloř našu školu na matematickej 
súťaži, ktorú pravidelne dvakrát do 
roka organizujú študenti Gymnázia 
Veľká okružná v Žiline. Ich tím pod 
názvom „Dva a pol chlapa“ sa umiest-
nil na skvelom 7. mieste z 31 súťaž-
ných skupín. 

Biologická olympiáda
Aj v tomto školskom roku naši žiaci 

prejavili záujem o Biologickú olym-
piádu. V rôznych kategóriách sa do 
súťaže zapojilo celkovo 55 detí! To 
je skutočne krásny počet. Je príjem-
né vidieť, že sa deti neboja vyskúšať 
niečo nové, čo v nich možno prebudí 
záujem o objavovanie kúzla vedy – 
biológie.

A takto sa im darilo:
Kategória C (8. a 9. ročník) – žiaci 

boli testovaní z teoretických vedo-
mostí a v školskom

kole (11. 1.) prvé tri miesta obsadili:
Sofia Beháňová (8.), Jakub Kubička 

(8.), Ema Obertová (9.)
V okresnom kole našu školu dňa 13. 

februára úspešne reprezentoval Ja-
kub Kubička, ktorý predviedol nielen 
teoretické, ale aj praktické zručnosti 
a umiestnil sa na krásnom 12. mieste.

Kategória D (6. a 7. ročník) – škol-
ské kolo sa uskutočnilo 25. marca a 
na základe dosiahnutých výsledkov z 
teoretických znalostí bolo poradie na 
prvých troch miestach nasledovné:

Anton Peško (7.), Adela Vojvodová 
(7.), Timon Tavač (7.).

Tonko a Adelka postúpili do okres-
ného kola, kde 25. apríla spravia 
všetko pre to, aby čo najlepšie repre-
zentovali seba a našu školu.

A teraz kategórie, v ktorých súťa-
žiacim nepostačovali len vedomosti 
získané na vyučovacích hodinách. 
Museli si naštudovať veľké množstvo 
nových informácií o predpísaných 
druhoch rastlín a živočíchov, zhotoviť 
zbierky, uskutočniť a zaznamenávať 
pozorovania a mapovať pozorova-
né druhy. Príprave na túto náročnú 
súťaž venovali deti veľké množstvo 
svojho voľného času v priebehu celé-
ho školského roka.

V kategórii F - starší žiaci (5. roč-
ník) - súťažilo družstvo dievčat pod 
názvom „Cifruše“ .

Družstvo tvorili Nelka Beháňová 
(5.A), Stellka Beháňová (5.B), Sárka 
Klocáňová (5.B), Terezka Pešková 
(5.B) a Nelka Ritkavová (5. B).

Po úspešnom absolvovaní školské-
ho kola postúpili do okresného kola, 
ktoré sa uskutoční v máji.

V kategórii E – jednotlivci - súťažili 

dve dievčatá, ktoré boli veľmi úspeš-
nými reprezentantkami aj v minulom 
školskom roku. V odbornosti zooló-
gia sa Sára Pratáková (9.) po absol-
vovaní školského kola zúčastnila dňa 
11. apríla okresného kola súťaže, kde 
sa umiestnila na výbornom 4. mieste.

Spolu s ňou sa okresného kola zú-
častnila aj Sofia Beháňová (8.), kto-
rá súťažila v odbornosti botanika a 
darilo sa jej naozaj výborne. Získala 
skvelé 2. miesto a svoje vedomosti 
ďalej využije v krajskom kole. 

Všetkým úspešným súťažiacim sr-
dečne blahoželáme!

Chemická olympiáda
V tomto školskom roku, na rozdiel 

od toho predchádzajúceho, sa devia-
taci nezľakli a odvážne sa zapojili aj 
do Chemickej olympiády. V školskom 
kole, ktoré sa konalo 8. februára, sa 
do riešenia chemických úloh a rov-
níc pustilo 8 deviatakov. Po vyhod-
notení výsledkov sa na prvých troch 
miestach umiestnili: Ema Obertová, 
Andrej Kazimír, Matyas Vengloř.

Emka postúpila do okresného kola, 

NÁVŠTEVA PREDŠKOLÁKOV 
V 1. TRIEDE ZŠ SNP 

V STREČNE 
 Pred Veľkou nocou naši predškolá-

ci z materskej školy – Lastovičky na-
vštívili prváčikov v Základnej škole v 
Strečne. Pán učiteľ Franek všetky deti 
aj pani učiteľky milo privítal. Škôlkári 
mali možnosť vyskúšať si, ako sa sedí 
v lavici, ako sa z lavice odpovedá, ba 
aj ako sa v škole pracuje vo dvojici. 
Spolu s prváčikmi sa naučili svetové 
strany počas spevu a tancovania. Ško-
láci nám zas predviedli, ako už vedia 
čítať, a aj to, čo všetko sa už stihli od 
septembra naučiť. Tesne pred zvone-
ním na koniec hodiny si deti ešte stihli 
vymeniť darčeky, a plný zážitkov sme 
opustili školu s tým, že už o pár dní na 
zápise do školy sa tam vrátia zas.

ŠIBY RYBY MASTNÉ RYBY
Tak, ako už po mnohé roky, ani ten-

to rok nezabudol a neobišiel našu 
škôlku s plnou náručou korbáčov pre 
všetkých chlapcov pán Palo Bukovin-
ský. Veľmi pekne mu ďakujeme a do 
ďalších rokov mu prajeme ešte hodne 
zdravíčka  a kopec sily.

MAREC MESIAC KNIHY
Aj tento rok všetky tri triedy z na-

šej MŠ navštívili obecnú knižnicu v 
Strečne. Pani knihovníčka mala pre 
deti prichystaných mnoho kníh, ktoré 
si mohli deti prelistovať. Oboznámila 
ich s tvorbou knihy, autorom, ilu-
strátorom, vydavateľom. Prečítala 
im krásny príbeh , a potom si už deti 
mohli samé vybrať a prezrieť knižky, 
ktoré sa im najviac páčili. Z exkurzie 
deti odchádzali plné príbehov. Ďa-
kujeme pekne za prijatie a prajeme 
ešte mnoho čitateľov.

                 Za MŠ zapísala Ivana Prieložná

ARAKOVO
Dňa 17.04.2024 našu MŠ navštívila 

spoločnosť Arakovo, ktorá sa zaobe-
rá chovom a vystavovaním exotické-
ho vtáctva. Pár krásnych papagájov 
priniesli ukázať aj naším deťom. Deti 
sa dozvedeli nové veci a zaujímavos-
ti zo života exotického vtáctva. Naj-
väčším zážitkom pre deti bol blízky 
kontakt s papagájmi, ako i samotné 
kŕmenie. Aj prostredníctvom také-
hoto vzdelávacieho programu, ktorý 
je zameraný na enviromentálnu vý-
chovu si vieme v MŠ obohatiť a vzde-
lávať deti neopísateľným zážitkom. 
Touto cestou sa chceme poďakovať aj 
Rade rodičov za finančný príspevok.

PLAVECKÝ VÝCVIK 
DETÍ Z MŠ

Keďže plávanie patrí medzi športové 
činnosti, ktoré ovplyvňujú vývin detí, 
rozhodli sme sa ich rozvoj podporiť aj 
týmto smerom, už po druhý krát. Usku-
točnili sme pre deti predškolského veku 
plavecký výcvik v areáli SP rezort Pet-
ra Sagana, kde sa deťom venovali pro-
fesionálni tréneri z plav. centra BEMA. 
Hlavnou náplňou plaveckého výcviku 
bolo oboznámenie detí s vodou, plavec-
kou technikou a prekonávanie strachu z 
vody. Každým dňom boli deti čoraz lep-
šie, odvážnejšie a bolo vidieť u väčšiny 
detí pokroky. Na konci plaveckého vý-
cviku dostali deti „mokré vysvedčenie“ 
za ich usilovnosť a plavecké výkony. 

Touto cestou sa chceme poďakovať za 
odborné vedenie a úžasný prístup pla-
veckému centru BEMA, a v neposled-
nom rade patrí veľká vďaka aj nášmu 
šoférovi autobusu Marekovi Bukovin-
skému za ochotu a bezpečnú jazdu.         
Za kolektív MŠ, Verešová Jana

ŠKAREDÉ KÁČATKO
Dňa 9.4.2024 sme sa celá škôlka vy-

brali do Bábkového divadla Žilina. Všet-
ci sme sa tešili na rozprávku O škare-
dom káčatku. Niektoré deti sa viezli v 
autobuse, či navštívili divadlo po prvý-
krát. Ich nedočkavé očká hovorili za 
všetko. Svetoznámu rozprávku od H. Ch. 
Andersena pozná skoro každý. Aké je to 
byť ,,iný,,? V dnešnej dobe veľmi ťažké, 
ale herci nám to zahrali s veľkým hu-
morom a radosťou. Herci počas pred-
stavenia chodili pomedzi deti a zapájali 
ich do diania. Deťom sa divadlo páčilo, 
keďže skončilo šťastne a zo škaredého 
káčatka sa stala krásna labuť. Už teraz 
sa pýtajú, kedy navštívime bábkové di-
vadlo opäť.

ŠKOLSKÉ OVOCIE PLANTEX
Dňa 3. apríla 2024 nás navštívila pani 

zo spoločnosti Plantex z dedinky Ve-
selé pri Piešťanoch. Odprezentovala 
nám odbornú prednášku s názvom 
Od sadenia semienka až po zber jabĺk. 
Cieľom bolo vzdelávať deti, podporiť 
ich zdravý životný štýl a ukázať im, čo 
všetko jabĺčko potrebuje, kým príde 
až k nám do materskej školy. Pútavá 
prezentácia zaujala všetky deti. 

S Plantexom máme dlhoročnú spo-
luprácu. Do materskej školy nám do-
vážajú čerstvé a chutné ovocie, pres-
nidávky, ale aj ovocné šťavy, ktoré 
deťom veľmi chutia. Na záver bola pre 
každého pripravená zdravá odmena v 
podobe jablkÁ a presnidávky. A keď-

že nás čakajú v najbližších mesiacoch 
teplé dni, tak ich potešila aj šiltovka, 
ktorá ich ochráni pred slnečnými lúč-
mi. Ďakujeme im za ich spoluprácu a 
už teraz sa tešíme na ďalšie stretnutie.

    Za kolektív MŠ, Mgr. Miroslava Melová

kde 14. marca súťažila s ďalšími ná-
dejnými chemikmi z celého okresu 
a ako úspešná riešiteľka sa umiestnila 
na krásnom 9. mieste.

Blahoželáme a našim aktívnym de-
viatakom želáme veľa podobných 
úspechov aj na stredných školách!

                             Kolektív ZŠ SNP Strečno
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   Zo života folklórnych skupín Hajovček a Hajov
Tak ako jar nastúpila veľmi rýchlo, 

tak sa rozbehla aj naša sezóna. Všetko 
krásne zakvitlo a dievčatá v Hajovče-
ku nám rozkvitli tiež. 

V Súľove sa v marci konala okresná 
súťažná prehliadka Vidiečanova Ha-
bovka, na ktorej si dievčatá vyspievali 
krásne Strieborné pásmo. Zaspievali 
piesne zo Strečna, ktoré zneli pri ple-
tení vencov na lúkach. V súťaži boli ak 
najmladšia spevácka skupina. Súťaže 
sa zúčastnila aj Šarlotka Tavačová s 
hrou na heligónku a v jej podaní od-
zneli tri piesne zo Strečna, s ktorými 
sa tiež umiestnila v striebornom pás-
me. Rastú z nich naozaj šikovné diev-
čence a robia nám radosť. 

Pred Veľkou nocou sme s dievčatami 
z Hajova spevom otvorili výstavu Veľ-
konočný čas v Krajskom kultúrnom 
stredisku v Makovickom dome. Na 
sviatky sme sa poctivo pripravili a aj 
tento rok sme tradičnými technikami 
maľovali vajíčka. Pridali sa k nám aj ši-
kovné maminy a na všetko dohliadala 
naša Stará mama. 

13. 4. sme s sále KD Strečno odohrali 
reprízu nášho autorského program Do 
tej Ameriky na tí podľesníki. V progra-
me účinkovali DFSk Hajovček, FSk Ha-
jov a naši hostia ŽSSk Zvonica zo Streč-
na a Chlopi z Heľply. Sme radi, že práve 
oni prijali naše pozvanie a prispeli do 
programu svojimi piesňami. Aj pre 
nich bola téma vysťahovalectva veľ-
mi ťažká a ich mocný viachlasný spev 
znel v ten večer ešte veľmi dlho.  

Čo nás čaká? 
V máji sa určite sa vidíme na hodoch 

v Strečne a na Míli pre mamu v le-
soparku 11. 5. Vycestujeme na Mora-
vu, kde vastúpime na „kácaní mája“. Ak 
máte chuť, zavítajte do Papradna 15. 
6. na festival V srdci Javorníkvo, kde 
bude určite pestrý program. 

A letná sezóna bude patriť festiva-
lom. Tento rok sme prijali pozvanie 
na Folklórne slávnosti pod Poľanou v 
Detve a Jánošíkove dni v Terchovej. 

Ďakujeme za podporu OZ Hajov, OÚ Strečno, Nadácii spoloč-
ne pre región, rodičom aj priaznivcom. Vážime si to. 

                  M. Kučerová
   Fotografie: Miroslav Sklenka
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Aprílové aktivity v prírode

Od 20.4.2024 bol na cintoríne vymenený sviečkomat a spo-
lu s tým bolo zmenené aj jeho umiestnenie od brány bližšie k 
hrobom na miesto vedľa vody. 

Pôvodný sviečkomat bol zmenený za jednoduchšie zariade-
nie v ktorom je umiestnený jeden druh sviečok v hodnote 1€/ 
kus a ktorých doba horenia je cca 48 hodín. Sviečku je možné 
si pred zakúpením priamo pozrieť, keďže ide o otvorené za-
riadenie, ktorého prevádzka je založená na dôvere k ľuďom, 
na dôvere v tom, že odobraté sviečky aj zaplatia. 

Divadelná sezóna komédie Peniaze na ceste skončila 
predstaveniami v Nededzi, kde máme divákov z piatich 
obcí. 

Hrali sme s chuťou, diváci odchádzali spokojní a veru 
aj so slovami, že sa už dávno tak nenasmiali. Ubehlo se-
dem mesiacov od prvých skúšok a na konci bolo aj trochu 
nostalgie, že je už koniec. Nekonečné skúšanie a potom 
radosť z každého odohratého predstavenia, ale aj tréma a 
zodpovednosť pred divákmi. Ďakujeme za spätnú väzbu, 
ktorú diváci vyjadrili dlhotrvajúcim potleskom. Divadlo je 
úžasné v tom, že každé predstavenie je iné. Táto komédia 
bola veľmi náročná na texty, ktoré herci zvládli excelentne. 

Divadlo- Peniaze na ceste...
Taktiež postavy sadli všetkým hercom. Rozdávať radosť 
formou ochotníckeho divadla, je veľká obeta. Vyžaduje to 
veľa osobného voľna. Naša snaha bola odmenená vypre-
danými predstaveniami a divákmi naplnenými radosťou. 
Za úspešnú komédiu ďakujem hlavne hercom, technikom, 
usporiadateľom a veľké ďakujem patrí mojej rodine. Poďa-
kovanie patrí aj našej obci, bez jej podpory by sme nemohli 
napredovať. 

Za ten dlhý čas nás potrápili rôzne problémy, pracovné 
a študentské povinnosti, ale aj choroby, ktoré nás prena-
sledovali až do premiéry. Naše modlitby boli vyslyšané a 
všetky predstavenia sme zvládli a potešili mnoho divákov. 
Oslovila nás na spoluprácu aj filmová akadémia Bratislava. 
Na postavu deda sa im hodil Jožko Bičan, ktorý ponuku na 
natáčanie prijal. Získal zaujímavú skúsenosť aj s profesio-
nálnymi hercami. Gratulujeme. 

Po náročnej sezóne sme navštívili divadelné predstavenie 
Zem pamätá v SKD Martin a divadelné predstavenie Po-
volanie Pápež v divadle Andreja Bagara Nitra. Aj takouto 
formou sa učíme a naberáme skúsenosti. Potrebujeme si 
od divadla oddýchnuť, načerpať novú energiu, aby sme v 
septembri mohli začať novú sezónu. Tešíme sa na Vás.

                  Marta Pristachová

Všetko začalo pre piatimi rokmi, keď sa florbal dostal do 
ponuky krúžkov našej Základnej školy s cieľom poskytnúť 
deťom pravidelný pohyb, vrátiť im radosť zo športu a vy-
budovať v nich tímového ducha. 

Bol to jednoduchý krúžok pre deti, ktoré hrali florbal naj-
mä pre radosť a záujem bol veľký nielen zo strany chlapcov, 
ale aj dievčat. Po príchode pár chlapcov, ktorí mali veľkú 
chuť porovnať si svoje sily vo florbale aj s inými súpermi,

sme začali hľadať možnosti, ako to zrealizovať. Chlapcov 
chytil florbal natoľko, že sme sa rozhodli vymyslieť nášmu 
tímu názov aj logo. A tak vznikol florbalový tím PIKES - 
Šťuky zo Strečna. 

Vďaka podpore našej Základnej školy a miestnych spon-
zorov, ako sú Bowling Strečno a Bistro Špicák, sa nám po-
darilo vyrobiť si vlastné dresy, samozrejme v strečnianskej 
zelenej farbe. Postupne sme vytvorili fungujúci tím, ktorý 
stále viac napreduje a posúva sa nielen vo florbalových 
zručnostiach. 

V tomto školskom roku máme v tíme PIKES cca 25 žiakov 
z 5. až 9. ročníka. Naštartovali sme ďalšie aktivity v podo-
be intenzívnejších a častejších tréningov, priateľských zá-
pasov a zúčastňovania sa regionálnych športových súťaží. 
Začiatky nie sú nikde jednoduché a platilo to aj o našom 
družstve. Počiatočné nesmelé kroky prinášali prvé výzvy 
a my sme sa ako nový neskúsený tím stretli so skutočnou 
športovou realitou. Hráči konkurenčných tímov sa s florba-
lom zoznámili oveľa skôr ako my, a tak bolo jasné, že budú 
o krok pred nami. Niektoré zápasy boli úspešné, iné me-
nej. Ale učíme sme sa, zbierame skúsenosti a sme šťastní, 
že sa môžeme konfrontovať na takejto úrovni. Prichádzali 
nové výzvy, ciele, ambície. So skromnými plánmi, ale o to 
väčším odhodlaním sme sa prihlásili do Školskej florbalo-
vej ligy, kde boli zapojené viaceré základné školy zo žilin-

Florbal- Ako šťuky začali hrať
ského kraja. Po absolvovaní troch turnajových kôl, sa nám 
podarilo skončiť na 3. bronzovom mieste. A od striebornej 
priečky nás delil len jeden prehratý vzájomný zápas. Toto 
umiestnenie je pre nás prvým naozajstným úspechom, veľ-
kou motiváciou a dôkazom, že vášeň pre florbal, spoločný 
cieľ, tímová hra a tvrdá práca, sú cestnou k neustálemu 
zlepšovaniu.

Okrem školskej ligy sme tiež zúčastnili Okresného kola 
florbalu starších žiakov Základných škôl, kde sme svojimi 
výkonmi dokázali, že sme vyrovnanými súpermi medzi 
svojimi florbalovými rovesníkmi a semifinále nám ušlo len 
o chlp, teda presnejšie o gól. Okrem súťažných zápasov, 
tímu Pikes, nechýbali ani priateľské florbalové stretnutia, 
ako napríklad s tímom Piratos zo Žiaru nad Hronom, Gras-
shopersami zo Žiliny, Hurikánmi z Rače, či Vretenicami z 
Radole.

Slovo trénera Michala Švantnera na záver:
„Florbal si za posledné roky získava aj na Slovensku čo-

raz väčšiu popularitu a my sme radi, že láka čoraz viac 
detí, aby sa tomuto modernému športu začali naplno ve-
novať. Našim cieľom je vytvoriť florbalový klub, kde môžu 
deti rozvíjať svoje športové schopnosti a zúčastňovať sa 
súťaží v žiackych kategóriách. Pre mladých hráčov tímu 
Pikes je florbal nielen športom, ale aj príležitosťou rásť 
nielen

ako tím, ale aj ako jednotlivci a získavať tak cenné skú-
senosti, ktoré im budú nápomocné nielen na ihrisku, ale aj 
v živote.

Radi u nás privítame všetky deti a určite aj dievčatá, nie-
len zo Strečna, ale aj okolitých obcí. Nemusia mať extra 
florbalový talent, dôležité je, aby ich to bavilo, mali chuť 
trénovať a túžbu zlepšovať sa. Lebo iba malými krokmi sa 
dopracujeme k veľkému cieľu.“                     KH

Sviečkomat na cintoríne Zároveň sa zjednodušilo platenie, kedy je možné použiť všet-
ky druhy mincí, prípadne bankoviek. Na vhadzovanie platieb 
slúži otvor - mincovník v strede police, na ktorej sú umiestne-
né sviečky. V zariadení bude prevádzkovateľ umiestňovať aj 
prostriedky na zapálenie sviečok (zápalky, zapaľovač), ktoré 
prosím po ich použití treba vrátiť späť, aby ich mohli použiť 
aj iný návštevníci cintorína.

Vzhľadom na otvorenejší spôsob ponuky sviečok, jedno-
duchšiu obsluhu, lepšie možnosti platenia a možnosť umiest-
nenia prostriedkov na zapálenie sviečok veríme, že budete s 
novým zariadením spokojní.       Ing. Stanislav Jendrišák

Do jarného čistenia prírody ku Svetovému dňu Zeme sa 
zapojili už tradične svojou prácou ako každý rok Poľovníc-
ke združenie Ostredok a taktiež naši rybári.

Na snímke vpravo dole sú naši zahradkári, ktorí si vypo-
čuli prednášku o ovocných stromoch od Sama Beháňa, po-
zreli si praktické ukážky strihania stromov a samozrejme, 
niečomu sa aj priučili.
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   Beh oslobodenia Strečno- fotodokumentácia

   Volejbal
Vicemajstri okresu 

vo volejbale žiakov ZŠ
 
11.4.2024 sa v telocvični gymnázia Varšavská na Vlčin-

coch konali okresné majstrovstvá v malom volejbale žiakov 
základných škôl. 

Naši žiaci zo ZŠ SNP Strečno (Marek Martiniak, Rado 
Beleš, Simon Janus, Michal Klocáň a Peter Kováč) odo-
hrali na turnaji 3 zápasy.

Z toho 2 víťazne:  ZŠ SNP Strečno - ZŠ Lietava 2:1, 
      ZŠ SNP Strečno - ZŠ Martinská 2:0
a jeden prehrali:   ZŠ SNP Strečno - gym. Varšavská 0:2
 
Čo v konečnom hodnotení stačilo na 
vynikajúce 2. miesto. Pre rok 2024 
sa tak stali vicemajstrami 
Žilinského okresu v malom volejbale 
žiakov ZŠ. 
K tomuto úspechu im srdečne gratulujeme!
    J. Štefko

Výsledky pretekárov 
zo Strečna
muži do 40 rokov
1 Taraba Matej
2 Oberta Matej
3 Glemba Matej
muži do 50 rokov
1 Sklenka Miroslav
2 Králik Milan 
3 Ilovský Milan
muži do 60 rokov
1 Beháň Miroslav
2 Praták Peter
3 Beháň Marián
muži nad 60 rokov
1 Tavač Peter
2 Albrecht Pavol
3 Tavač Jozef
ženy do 40 rokov
1 Tavačová Dominika
2 Obertová Natália
3 Bukovinská Barbora
ženy nad 40 rokov
1 Váhovská Barbora
2 Šmídová Gabriela
3 Kubíková Mária
juniori
1 Koša Patrik  
2 Kazimír Andrej  
3 Višňanský Jakub
juniorky
1 Prataková Sára
žiaci
1 Oberta Oliver
2 Králik Dávid
3 Pratak Adam
žiačky
1 Bizíková Vivien

Najstarší pretekár zo Strečna
Albrecht Pavol
Najstaršia pretekárka zo Strečna
Šmídová Gabriela
Najrýchlejší pretekár zo Strečna
Sklenka Miroslav
Podrobné výsledky nájdete na stránke 

https://stopky.live/behstrecno/archiv/beh-
-strecno2024/
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Noviny Obecného úradu v Strečne. 

Vyšlo dňa 06.05 2024 

v náklade 720 kusov. 

Za obsahovú časť materiálov zodpovedá 

redakčná rada v zložení:  

Erika Ďurčová, Beáta Badibangová, 

Anna Melišová. 

Tlač: Coreta Bytča

Reg. číslo: RP388/2008

Noviny neprešli jazykovou korektúrou.

Futbal- Vydarená jar našej mládeže

Po zimnej príprave sa opäť naplno 
rozbehli všetky majstrovské futbalové 
súťaže. Veľmi dobre si počínajú najmä 
naše mládežnícke družstvá. Poďme 
po poriadku. 

Naša prípravka–najmladšia U-7, 
mladšia U-9 i staršia U-11 po dobrej 
tréningovej príprave bude hrať svoje 
jarné turnaje v skupine „C“ nasledov-
ne:

1.   SO 27.4.2024 v Tepličke nad Vá-
hom– odohraté 1. miesto

2.   SO 11.5.2024  doma v Strečne
3.   SO 18.5.2024  v Rosine
4.   SO 25.5.2024 v Stráňavách
5.   SO 1.6. 2024  vo Višňovom 

Všetci sa tešíme na tieto turnaje, 
zvlášť na ten domáci, na ktorý Vás už 
teraz pozývame. 

Naši žiaci U-15, zatiaľ odohrali len 
4 jarné kolá, tie prvé dve dohrajú po-
čas sviatkov 1.a 8. mája. V tabuľke sú 
v silnej 3-ke v poradí Zbyňov-51b., 
Kamenná Poruba a Strečno s 38 bod-
mi a skóre 72:19. Najlepším strelcom 
je Peter Kováč s 18 gólmi, Andrej Ka-
zimír-13 a Adam Sokolovský 11 gó-
lov. Rastú nám tu viacerí dobrí hráči, 

ktorí nastupujú už i za dorast. 
Talent Sebastián Čiško nám odišiel 

na hosťovanie do MŠK Žilina, v ka-
tegórii U-14 si počína dobre a tréner 
je s ním spokojný. Svedčí to o dobrej 
práci s mládežou. 

Dorast U-19 začal jarnú časť fa-
mózne. Zatiaľ nenašiel premožiteľa 
a všetky zápasy vyhral, ten posled-
ný remizoval doma s Radoľou 1:1. 
Pekný bodový zisk 16 bodov a im-
pozantné skóre 23:5 nás vyniesli 
na 3. miesto v tabuľke s 35 bodmi a 
celkovým skóre 61:30. Vedie Rajec 
/50b./, druhá Rosina má 41b. Naj-
lepším strelcom v súťaži V. lige sk. A 
dorastu, je Matúš Belko s 26 gólmi. 
Tešíme sa na ďalšie stretnutia, ktoré 
sa hrávajú v SO o 14 hod. a zaslúžia si 
lepšiu divácku kulisu. 

Naši muži zatiaľ dosahujú strieda-
vé úspechy, potešili nás dve výhry 
v Kotešovej a doma s Podvysokou, 
naopak sklamali zahanbujúce pre-
hry v Hričova a vo Vysokej i domáca 
remíza zo St. Bystricou, ale i zápas s 
lídrom našej súťaže Radôstkou. Mu-
síme byť stále na pozore, spodok 
tabuľky je vyrovnaný, čakajú nás te-
raz ťažší súperi-Višňové a Zborov, 
preto je potrebné nazbierať bodov 
čo najviac. Rozhodujúce budú zápasy 
doma s Bitarovou–26.kolo, ktoré sa 
po nariadení SsFZ, pre úvod ME vo 
futbale, odohrá už v STR. 8.5.2024 o 
17 hod., potom na Hody s Varínom 
a v 24. kole s Nededzou. Tak, aby 
sme mohli úspešne začať s  oslava-
mi 100-ročnice nášho futbalu, ktoré 
bude 29.6.2024. 

Vo svojich štatistikách musíme spo-
menúť 16. kolo odohraté 6.-7.4.24 
na ihriskách súperov, v ktorom sa 
zrodili nasledovné výsledky: žiaci v 

Rašove 0:8, dorast v Kotešovej 1:4 a 
muži tiež v Kotešovej 0:6. Plný bodo-
vý zisk 9 bodov a skóre 1:18, úžasné. 
Podobný kúsok sa nám zrodil hneď 
v nasledujúcom 17. kole , to už však 
na domácej pôde, keď žiaci porazili 
Veľké Rovné 5:0, dorast Makov 7:0 
a muži Podvysokú 2:0. Opäť plný 
bodový zisk, nedostali sme žiadny 
gól, skóre 14:0. Nádherné víkendy, v 
ktorých sme prežívali opäť radosť z 
futbalu, ktorá poteší každého z nás. 
Dúfame, že nám to hráči zopakujú a 
tešíme sa na ďalšie majstrovské fut-
balové stretnutia, na ktoré Vás už te-
raz pozývame. 

V závere chcem poďakovať všet-
kým, ktorí pomáhajú v tréningovom 
procese, ale i v organizácii majstrov-
ských zápasoch. Taktiež pár jedin-
com, ktorí poskytli 2% z daní pre 
rozvoj mládežníckeho futbalu. 

   Štefan Tavač- preds. FK Strečno


